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4. Annotatsiya Mazkur “Theoretical bases of  Phraseology” nomli o`quv qo’llanma 

60230100- Filologiya va tillarni o’qitish (ingliz tili) mutaxassisligi talabalariga 

o‘qitiladigan “Frazeologiyaning nazariy asoslari” fani uchun oliy taʼlim 

talabalarida ushbu fan doirasida nazariy   koʻnikmalarini rivojlantirish boʻyicha 

samarali strategiyalarni oʻz ichiga olgan. Oliy ta’lim muhitiga oʻtayotgan 

talabalar duch keladigan muammolarni hisob olgan holda ushbu qoʻllanma, 

talabalar uchun muhim boʻlgan fundamental bilim va koʻnikmalarni yoritib 

beradi. Ushbu qo'llanma o'qituvchilarga IV kurs talabalarining frazeologik 

birliklarni tahlil qilish va ularning murakkabliklarini tushunish uchun ishlab 

chiqilgan metodologik yondashuvlarning chuqur o‘rganilishi natijasidir. Soha 

yetakchi olimlarining ishlariga tayangan holda, biz har biri o‘ziga xos diqqat 

markaziga va tahliliy nuqtai nazariga ega bo‘lgan asosiy metodlarni sinchiklab 

o‘rganib chiqadi.  

Аннотация Данное учебное пособие “Theoretical bases of Phraseology” 

предназначено для студентов специальности 60230100 – Филология и 

преподавание языков (английский язык) и охватывает эффективные 

стратегии развития теоретических навыков в рамках дисциплины 

"Теоретические основы фразеологии". Учитывая проблемы, с которыми 

сталкиваются студенты при переходе в высшее образование, пособие 

освещает основные знания и навыки, важные для студентов. Это пособие 

является результатом глубокого изучения методологических подходов, 



разработанных для анализа фразеологических единиц и их сложностей. 

Основываясь на работах ведущих ученых в этой области, мы тщательно 

изучаем основные методы, каждый из которых имеет свой уникальный 

фокус и аналитическую перспективу. 

Abstract This manual, titled "Theoretical Bases of Phraseology," is designed for 

students of the 60230100 – Philology and Teaching Languages (English) 

specialty, covering the course "Theoretical Foundations of Phraseology." It 

includes effective strategies for developing theoretical skills within the 

framework of this course for higher education students. Taking into account the 

challenges that students face when transitioning to higher education, this 

textbook illuminates fundamental knowledge and skills that are crucial for 

students. This textbook is the result of a thorough study of the methodological 

approaches developed to analyze and understand the complexities of 

phraseological units. Drawing upon the work of leading scholars in the field, 

we carefully examine the key methods, each with its unique focus and analytical 

perspective. 

 


